
 
 
Protokoll styrelsemöte 2020-12-02 
 
 
Närvarande: Cecilia Engblom, Jessica Lindblad, Johan Westman, Anne-Maria Örneholm-Hägglund, 
Katarina Pahlin, Bengt Göran Broström (Seniorkommittén), Lars Henriksson (Tävlingskommittén), 
Sandra Wängelin (Damkommittén), Martina Sternedal (Damkommittén) Camilla Gosenius 
(Damkommittén), Marianne Spegel (Klubbkommittén),  
 
§1 Mötets öppnande 
Cecilia Engblom, ordförande, hälsade välkommen.  
 
§2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 
§ 3 G4G-information 

-  Mycket arbete på golfbanan, 20 bevattningssprinklers byts ut nu av Gavin. Arbetet är nästan 
slutfört. 

- Arbete pågår med att gräva ut och förbättra dräneringen på banan. 
- Det genomförs en översyn/uppdatering av maskinparken. 
- Man tittar även på möjligheten att fräscha till våra omklädningsrum. 
- Status drivingrangen – ett nät kommer att sättas runt hela rangen, övriga förbättringar 

väntar på ytterligare beslut. 
- Restaurangen – investering i nya maskiner har gjorts. 

 
§ 4 Genomgång av budgetförslag 
Kommittéerna har skickat in sina budgetförslag. I dagsläget saknas Regel- och Handikapkommittén 
och Juniorkommittén. Jessica och Cecilia ser över dessa kommittéer, och stämmer av med Svante 
Adelin vad gäller Juniorkommittén.  
 
§ 5 Status hemsida 
Uppdatering ska göras angående styrelsens nya medlemmar. Bilder skickas till Johan. 
 
Johan kan gå igenom med respektive kommitté hur uppdateringar görs, så att de själva kan 
administrera.  
 
§ 6 Övriga frågor 

- Damkommittén vill gärna marknadsföra sig. Texter att maila till t ex alla damer kan skickas till 
Cecilia för hjälp med utskick. Även Facebook kan användas med Cecilias hjälp 

 
§ 9 Nästa möte och detta mötes avslutande 
Cecilia tackar för allt arbete detta år.  
 
Nästa styrelsemöte är 27/1-21. Cecilia återkommer angående tid.  
 



Mötet avslutas.  
 
 
Underskrift/justering 
 
 
 
…………………………………………….  ………………………………………………………….. 
Cecilia Engblom, ordförande   Katarina Pahlin, sekreterare 


